



INTERNATIONAL
WHALING COMMISSION

The Red House
135 Station Road
Impington, Cambridge
CB24 9NP, UK

t. +44 (0) 1223 233971
e. secretariat@iwc.int
<https://www.iwc.int/>

RJL/JAC/33168
21 December 2022

Circular Communication to Commissioners, Contracting Governments
and Members of the Scientific Committee
IWC.ALL.434
c.c. Accredited observers to the IWC

Chair's Report of the 68th Meeting

This Circular announces the posting of the Chair's Report of the Commission's 68th Meeting (Portorož, Slovenia, 17-21 October 2022) which is now available [here](#). Translations will be available in due course.

As a reminder, the Summary of Main Outcomes document is also available [here](#).

Thank you for your interest in the IWC's Biennial Meeting.

Le Rapport du Président de la 68^{eme} réunion de la CBI

Ce circulaire vous annonce que le rapport du Président de la réunion IWC68 (Portoroz, Slovénie, du 17 au 21 octobre 2022) est maintenant disponible en anglais [ici](#). Les traductions suivront.

Nous vous rappellerons que le Résumé des principaux résultats, décisions et actions requises lors de la 68^{eme} réunion de la CBI est disponible en français [ici](#).

Nous vous remercions pour l'intérêt que vous apportez à la réunion de la CBI.

Informe del Presidente de la 68ª Reunión

Esta Circular anuncia la publicación del Reporte del Presidente de la 68ª Reunión de la Comisión (Portorož, Eslovenia, 17-21 de octubre de 2022), que ya está disponible [aquí](#). Las traducciones estarán disponibles a su debido tiempo.

Como recordatorio, el documento Resumen de los principales resultados también está disponible [aquí](#).

Gracias por su interés en la Reunión Bienal de la CBI.

A handwritten signature in black ink that reads "Rebecca Lent". The signature is written in a cursive, flowing style.

Dr Rebecca Lent
Executive Secretary